

myRMV Verification - Simplified Chinese myRMV 认证(简体中文)

Your Letter ID is printed on the letter you received in the mail or at an RMV Service Center. 您的信函 ID 列印在您收到的邮件或是从 RMV 服务中心取得的信函上。

Date: 5/13/2025	Letter ID:
日期: 2025 年 5 月 13 日	信函 ID:
Customer Name Customer Address	USPS ID:

Dear [First Name Last Name]:

[全名]您好:



Why did you receive this correspondence?

The RMV recently received a request to access your profile on Mass.Gov/myRMV.

If you did not attempt to access your myRMV profile, no further action is needed. If you initiated this request, follow the instructions in the What do you need to do? section below.

您为什么收到此份信函?

RMV 最近收到一份获取您在 Mass.Gov/myRMV 上个人档案的请求。

如果您未做出此项请求来获取您在 myRMV 的个人档案则无需采取其他行动。如果此项请求确实 为您本人所发,则请依照以下"您需要做什么? "章节中的步骤进行。



What do you need to do

If you initiated this request:

- 1. Go to Mass.Gov/myRMV
- 2. Access your profile with your information
- 3. Use Letter ID [Letter ID] to verify your account.
- 4. Setup multi-factor authentication to secure your profile.

This letter is only valid until [60 Days from letter date] for access. If it is not used before then, a new request must be submitted and a new letter will be mailed.

您需要做什么?

如果您发出了此项请求:

Massachusetts Registry of Motor Vehicles | P.O. Box 55889, Boston, MA 02205-5889 | mass.gov/rmv 麻萨诸塞州机动车辆登记处 | P.O. Box 55889, Boston, MA 02205-5889 | mass.gov/rmv 1.前往 Mass.Gov/myRMV
2.使用您的信息来获取您的个人档案
3.输入信函 ID [信函 ID] 来认证自己的账户。
4.设置多重身份验证来确保账户安全。

本信函的有效期限仅至 [自建立起 60 天内]。如果在此之前未使用,则必须提交新的申请,之后将收到新的 信函。



Are you responsible for any fees?

Not at this time.

您是否需要支付任何费用?

这次不需要。



What if you have questions?

If you have questions about verifying your myRMV profile, call the RMV at 857-368-8000.

如果您有任何疑问的话怎么办?

如果您对于认证自己的 myRMV 个人档案上有任何疑问,请打电话给 RMV ,电话号码为 857-368-8000。

Sincerely,

The Massachusetts Registry of Motor Vehicles

诚挚地,

麻萨诸塞州机动车辆登记处

Translations of this letter are available in 15 languages, visit www.Mass.gov/RMVtranslateddocuments 此信函已被翻译成十五种语言,请前往 www.Mass.gov/RMVtranslateddocuments